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   Protokół nr XXXVII/2017 

z sesji Rady Gminy Inowłódz, która odbyła się  dnia  

28 września 2017 roku w  godzinach 1300 – 1445 

 w sali na zamku Kazimierza Wielkiego w Inowłodzu 

 

Na ustawowy skład osobowy 15 radnych obecnych było 9 radnych. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). 

(Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

 

Udział w sesji wzięli: 

1. Pan Bogdan Kącki – Wójt Gminy Inowłódz 

2. Pan Jan Żerek - Sekretarz Gminy 

3. Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy 

4. Pan Kazimierz Grygiel – Kierownik Referatu Organizacyjnego 

5. Pan Marek Iskierka – Kierownik Referatu Inwestycji  

6. Pan Jarosław Jopek – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej 

7. Pani Renata Dąbrowicz – Kierownik Centrum Usług Wspólnych Gminy Inowłódz 

8. Pani Barbara Maciejczyk – Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Inowłodzu 

9. Pani Iwona Szczepańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

10. Pani Ewa Kwaśkiewicz - Tomasik – Inspektor ds. ochrony środowiska 

11. Pani Beata Janik – Radca prawny Urzędu Gminy Inowłódz 

12. Pani Iwona Gabryszewska – Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II 

w Brzustowie 

13. Pani Jolanta Łon – Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej im. J. Tuwima w Inowłodzu 

14. Pani Stefania Ziętara – Dyrektor Szkoły Podstawowej im. I. Mościckiego w Królowej Woli 

15. Pani Małgorzata Tabor – Dyrektor Publicznego Gimnazjum w Inowłodzu 

16. Pan Piotr Pastusiak – Kasztelan zamku w Inowłodzu 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XXXVII sesji Rady Gminy Inowłódz VII kadencji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XXXVI sesji. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

6. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

7. Prezentacja Kasztelana zamku Kazimierza Wielkiego w Inowłodzu. 

8. Informacja z działalności edukacyjnej szkół z terenu Gminy Inowłódz za rok szkolny 

2016/2017. 

9. Informacja o realizacji uchwał Rady Gminy Inowłódz podjętych w I półroczu 2017 r. 

10. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Inowłódz za I półrocze 2017 r.  

11. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Inowłódz na lata 2017-2030. 

12. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2017. 

13. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XXXVI sesji. 

14. Interpelacje i zapytania. 

15. Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje.  

16. Zamknięcie obrad XXXVII sesji Rady Gminy. 
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Ad. 1  

Pan Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz Wacław Chachuła otworzył obrady XXXVII sesji            

VII kadencji oraz powitał wszystkich obecnych na sali. Nieobecni radni Piotr Gawęda,                

Piotr Kamiński, Piotr Krotosz, Marek Leszczyński, Zbigniew Niemiec i Robert Pawłowski 

usprawiedliwili swoją nieobecność.  

 

Ad. 2 

Pan Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad sesji. 

 

Ad. 3 

Pan Wójt zgłosił autopoprawkę do przedłożonego porządku obrad polegającą 

na wprowadzeniu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/198/2017 Rady Gminy 

Inowłódz z dnia 27 kwietnia 2017 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Tomaszowskiego na realizację zadania „Remont drogi powiatowej nr 4309E”. Dodał, iż jest 

to droga powiatowa relacji Królowa Wola – Rzeczyca. Wyjaśnił, że zostało podpisane 

porozumienie z Powiatem Tomaszowskim na wspólną realizację tego przedsięwzięcia, 

w którym Gmina Inowłódz zadeklarowała dofinansowanie w wysokości 60 000,00 zł. 

Po rozstrzygnięciu przetargu na tę inwestycję, okazało się, że kwota zaproponowana przez 

wykonawcę przekracza sumę jaka była przeznaczona na to zadanie o 48 000,00 zł. 

Pan Wójt podczas rozmowy z wicestarostą uzgodnił, że Gmina Inowłódz jak i Starostwo 

Powiatowe, zwiększą dofinansowanie o 24 000,00 tak by inwestycja ta mogła zostać 

wykonana. Z tego powodu proponuje się wprowadzenie do porządku obrad ww. projektu 

uchwały.  

Pan Przewodniczący zaproponował by uchwałę zgłoszoną przez Pana Wójta umieścić 

w punkcie 8a. Pan Przewodniczący poddał propozycję pod głosowanie. Zmiana została 

jednogłośnie przyjęta, wobec czego porządek obrad przedstawiał się następująco: 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XXXVI sesji. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

6. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

7. Prezentacja Kasztelana zamku Kazimierza Wielkiego w Inowłodzu. 

8. Informacja z działalności edukacyjnej szkół z terenu Gminy Inowłódz za rok szkolny 

2016/2017. 

8a.  Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/198/2017 Rady Gminy 

Inowłódz z dnia 27 kwietnia 2017 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Tomaszowskiego na realizację zadania „Remont drogi powiatowej nr 4309E”  

9. Informacja o realizacji uchwał Rady Gminy Inowłódz podjętych w I półroczu 2017 r. 

10. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Inowłódz za I półrocze 2017 r.  

11. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Inowłódz na lata 2017-2030. 

12. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2017. 

13. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XXXVI sesji. 

14. Interpelacje i zapytania. 

15. Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje.  

16. Zamknięcie obrad XXXVII sesji Rady Gminy. 
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Ad. 4  

Protokół z obrad XXXVI sesji został jednogłośnie przyjęty. 

 

Ad. 5 

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że w okresie pomiędzy sesjami do Biura Rady wpłynęła 

następująca korespondencja:  

 zaproszenie do Opoczna na otwarcie biura poselskiego Posła na Sejm RP 

Pawła Bejda, które odbędzie się 4 października 2017 r.,  

 pismo z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi, znak PNIK-I.4131.782.2017 

z dnia 25 września 2017 r. informujące, iż uchwały w sprawie zapewnienia wspólnej 

obsługi jednostek organizacyjnych zaliczonych do sektora finansów publicznych               

np. utworzenia Centrum Usług Wspólnych, nie są aktem prawa miejscowego i nie 

podlegają ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Łódzkiego.     

 

Następnie Pan Przewodniczący kontynuował informację o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. W dniu 02.09.2017 r. uczestniczył w „Narodowym Czytaniu” 

„Wesela” Stanisława Wyspiańskiego zaś 08.09.2017 r. w zebraniu rady soleckiej sołectwa 

Spała. Ponadto 09.09.2017 r. brał udział w „Pikniku Rodzinnym w Inowłodzu”, 10.09.2017 r. 

w uroczystościach wręczenia medali za długoletnie pożycie małżeńskie oraz 26.09.2017 r. 

w zebraniu wiejskim w Królowej Woli. Dodał, iż w środy pełnił dyżury w Urzędzie Gminy 

Inowłódz w godz. 1530 - 1700. 

 

Ad. 6  

Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali powyższą informację                               

wraz z materiałami na sesję. Stanowi ona załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

Do powyższej informacji radni nie zgłosili żadnych uwag ani zapytań.  

 

Ad. 7  

Prezentacja Kasztelana zamku Kazimierza Wielkiego w Inowłodzu. 

Pan Przewodniczący przywitał Kasztelana zamku w Inowłodzu a następnie oddał głos 

Panu Wójtowi. Poinformował on, iż od czerwca bieżącego roku Pan Piotr Pastusiak pełni 

funkcję Kasztelana zamku w Inowłodzu. Na ostatniej sesji padło pytanie jednego z radnych 

o przedstawienie osoby Pana Kasztelana i związku z tym został on zaproszony na dzisiejszą 

sesję. Pan Wójt przypomniał, że urząd kasztelana jest funkcją umowną, nie uprawia do 

podejmowania jakiś istotnych decyzji, szczególnie majątkowych czy finansowych. W roli 

kasztelana upatruje się takiego animatora życia kulturalnego, głównie skupiającego się na 

tematyce historycznej, która wypełni przestrzeń zamku wychodząc naprzeciw potrzebom 

lokalnej społeczności, potrzebom w zakresie promocji obiektu zamku, również 

ukierunkowaną na działalność edukacyjną i być może taką, która spowoduje, 

że w niedalekiej przyszłości powstanie inowłodzka drużyna rycerska. Przypomniał, 

iż zaprzysiężenie Pana Piotra Pastusiaka na funkcję Kasztelana Zamku w Inowłodzu miało 

miejsce podczas Inowłodzkiej Nocy Świętojańskiej, czyli rozpoczęcia sezonu turystycznego 

w czerwcu br. Następnie przedstawił sylwetkę Pana Kasztelana, podkreślając, że wraz 

ze swoją partnerką życiową Panią Randią Filutowską aktywnie włączają się w organizację 

życia kulturalnego na terenie Gminy Inowłódz.  
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W dalszej części obrad głos zabrał Pan Piotr Pastusiak, który przedstawił zebranym 

prezentację multimedialną ma temat kasztelanii inowłodzkiej.  

 

Ad. 8  

Informacja z działalności edukacyjnej szkół z terenu Gminy Inowłódz za rok szkolny 

2016/2017. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali sprawozdania z działalności Szkół 

Podstawowych w Brzustowie, Inowłodzu, Królowej Woli oraz Publicznego Gimnazjum 

w Inowłodzu. Następnie powitał przybyłych przedstawicieli tych placówek.  

 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały przedłożone sprawozdania. 

Radny Roman Rodakowski poinformował, że w dniu 26 września br. Komisja Oświaty 

dokonała wizytacji wszystkich szkół na terenie Gminy Inowłódz i stwierdziła prawidłowe ich 

przygotowanie do nowego roku szkolnego. Podczas spotkania z członkami Komisji 

dyrektorzy zgłosili następujące wnioski: 

1) Pani Małgorzata Tabor: 

a) zwiększenie puli środków finansowych na wydatki na energię elektryczną               

(w związku z przeprowadzoną termomodernizacją budynku i zamontowaniem 

różnych urządzeń, które pochłaniają bardzo duże ilości energii elektrycznej – 

fotowoltaika, pompy ciepła); 

b) zwróciła uwagę, że dużo dzieci, które trafiają do gimnazjum ma problem 

z wymową i w szkole podstawowej powinno się pomyśleć o zwiększeniu ilości 

zajęć logopedycznych, 

2) Pani Stefania Ziętara: 

a) zabezpieczenie ścian i fundamentów sali gimnastycznej, ponieważ nasiąkają 

od gruntu przez co odpada tynk i farba,  

3) Pani Iwona Gabryszewska: 

a) wymiana okien w sali gimnastycznej (zgodnie z wytycznymi Sanepid) oraz jej 

pomalowanie i wymiana listew przypodłogowych; 

b) remont 2 sal lekcyjnych (klasy III – pomalowanie i wymiana mebli 

oraz pracowni polonistycznej); 

c) doposażenie placu zabaw w nowe urządzenia; 

d) wykonanie ogrodzenia lasu, który stanowi ok. 50% powierzchni działki 

na której znajduje się budynek szkoły. 

4) Pani Jolanta Łon: 

a) remont korytarzy szkolnych po przeprowadzonej termomodernizacji szkoły 

(zwłaszcza tego przy wejściu głównym); 

b) zakup sprzętu komputerowego do pracowni informatycznej; 

c) remont kolejnych sal lekcyjnych; 

d) remont ogrodzenia wokół szkoły. 

Radna Ewa Korzeniewska zapytała, jak Szkoła Podstawowa w Brzustowie radzi sobie 

z pomocami naukowymi do nowych przedmiotów, które pojawiły się w związku reformą 

edukacji? 

Pani Iwona Gabryszewska odpowiedziała, że dysponuje jeszcze pewną pulą środków 

i w najbliższym czasie dokona zakupu najpotrzebniejszych pomocy naukowych, jednak 

w przyszłym roku budżetowym będą również potrzeby w tym zakresie.    
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Radna Ewa Korzeniewska zaapelowała, by pamiętać o tym, że w Gimnazjum w Inowłodzu, 

pracuje wykwalifikowana kadra nauczycielska, która po reformie oświaty winna znaleźć 

zatrudnienie w szkołach na terenie Gminy Inowłódz.  

W dalszej części obrad głos zabrał Pan Wójt, zaznaczając, iż w pierwszej kolejności chciałby 

odnieść się do kwestii kosztów energii elektrycznej w Publicznym Gimnazjum w Inowłodzu. 

Wyjaśnił, że Pani Dyrektor sygnalizowała ten problem już jakiś czas temu. Problem polegał 

na tym, że nie były jeszcze odpowiednio wyregulowane urządzenia pod kontem 

funkcjonowania ogniw fotowoltaicznych i pomp ciepła. Kilka dni temu był pan z firmy, która 

ma gwarancję na te wszystkie roboty, które zostały wykonane i dokonał przesterowania, 

zapewniając, że sytuacja powinna się unormować. Pan Wójt dodał, iż ma nadzieję, 

że funkcjonowanie szkoły po termomodernizacji przyniesie znaczne oszczędności. Jeżeli 

chodzi o kolejność realizacji inwestycji, to udało się już wykonać termomodernizację szkoły 

w Inowłodzu, następnie trzeba się kompleksowo zająć zagospodarowaniem terenu wokół 

niej. Obecnie przygotowywany jest projekt termomodernizacji szkoły w Brzustowie a kolejną 

będzie szkoła w Królowej Woli. Na koniec Pan Wójt odniósł się do kwestii reformy edukacji, 

która przewiduje likwidację gimnazjów. Zaznaczył, że trwają rozmowy z dyrektorami szkół 

z terenu Gminy a ostatnio również miało miejsce spotkanie z pracownikami Publicznego 

Gimnazjum w Inowłodzu, na którym pojawiły się pytania o dalsze ich losy. Pan Wójt 

poinformował, że wspólnie z Panią Kierownik Centrum Usług Wspólnych opracowuje analizy 

zatrudnienia, przykładowe arkusze organizacyjne, tak by jak najsprawniej i najlepiej 

przeprowadzić tę reorganizację oświaty.     

 

Sprawozdania z działalności Szkół Podstawowych w Brzustowie, Inowłodzu, Królowej Woli 

i Publicznego Gimnazjum stanowią załączniki nr 4, 5, 6, 7 do niniejszego protokołu. 

Ww. sprawozdania Rada Gminy Inowłódz przyjęła do aprobującej wiadomości. 

 

Ad. 8a 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/198/2017 Rady Gminy Inowłódz 

z dnia 27 kwietnia 2017 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Tomaszowskiego na realizację zadania „Remont drogi powiatowej nr 4309E”. 

Pan Przewodniczący przypomniał, że dokładne uzasadnienie tej uchwały przedstawił 

wcześniej Pan Wójt.   

Radny Janusz Wilkowiecki zapytał, czy na tej wyremontowanej drodze będzie wprowadzony 

zakaz poruszania się pojazdów o masie powyżej 12 ton? 

Pan Wójt odpowiedział, iż będzie zakaz poruszania się pojazdów o masie powyżej 10 ton. 

Na tym odcinku, który już został wyremontowany i na terenie Gminy Rzeczyca takie zakazy 

już obowiązują i tak samo będzie w przypadku fragmentu na terenie Gminy Inowłódz.   

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych. 

Uchwała Nr XXXVII/227/2017 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9 

Informacja o realizacji uchwał Rady Gminy Inowłódz podjętych w I półroczu 2017 r. 

Pan Przewodniczący poinformował, że powyższą informację radni otrzymali wraz 

z materiałami na sesję i stanowi ona załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
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Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższą informację.  

Do przedłożonej informacji radni nie zgłosili żadnych uwag ani zapytań, została ona przyjęta 

do aprobującej wiadomości Rady Gminy Inowłódz. 

  

Ad. 10 

Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Inowłódz za I półrocze 2017 r.  

Pan Przewodniczący poinformował, że powyższe sprawozdanie radni otrzymali wraz 

z materiałami na sesję. 

Następnie odczytał Uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi 

Nr V/168/2017 z dnia 15 września 2017 r.  w sprawie opinii dotyczącej informacji z przebiegu 

wykonania budżetu Gminy Inowłódz za I półrocze 2017 r. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych.  

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższe sprawozdanie. 

Wobec braku pytań Pan Przewodniczący poinformował, że Rada Gminy Inowłódz przyjęła 

do aprobującej wiadomości sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2017 r. 

Powyższe sprawozdanie stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz 

na lata 2017-2030. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że tradycyjnie już projekty uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2017-2030 i zmian budżetu na rok 2017 omówi łącznie, 

ponieważ zmiany budżetu wywołują zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Dodała, 

iż obydwa projekty uchwał były omawiane na komisjach, jednak w dniu sesji radni otrzymali 

2 zmienione załączniki: załącznik o wydatkach i załącznik dotyczący wydatków 

inwestycyjnych. Zmiana w wydatkach inwestycyjnych dotyczy pomocy finansowej 

na przebudowę drogi, gdzie została już podjęta uchwała. Zwiększono środki o 24 000,00 zł. 

Poprzednio kwota dotacji celowej dla powiatu przeznaczona na to zadanie wynosiła  

60 000,00 zł. Kolejna zmiana wystąpiła w limitach wydatków na realizację rocznych zadań 

inwestycyjnych w 2017 r., tj. zadanie pn.„Remont drogi gminnej na dz. nr 266 w Zakościelu” 

– kwota 200 000,00 zł. Środki na te przedsięwzięcia zostały pozyskane z budowy kanalizacji 

sanitarnej w miejscowości Zakościele.    

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych. 

Uchwała Nr XXXVII/228/2017 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2017. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  
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Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych. 

Uchwała Nr XXXVII/229/2017 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13 

Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XXXVI sesji.  

Pan Przewodniczący poinformował, że powyższą informację radni otrzymali 

wraz z materiałami na sesję. Stanowi ona załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  

Do przedłożonej informacji nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

Ad. 14  

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

 

Ad. 15 

Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje. 

1. Radny Wacław Chachuła: 

 zapytał o los działek gminnych sprzedanych prywatnym właścicielom, 

m.in. budynek na terenie OSiR w Inowłodzu, budynek Pana Rybaka przy 

przystani kajakowej w Inowłodzu, rozpoczęta budowa na terenie 

„Nowej Stołówki” w Spale czy działka z pawilonem handlowym w Spale 

położona pomiędzy stacją benzynową a Żubrem (wnosił o ustalenie jakie 

zamiary co do tych nieruchomości mają inwestorzy).  

 poruszył kwestię parkingu znajdującego się w centrum Królowej Woli przed 

sklepem GS, który jest rozjeżdżony, są potężne kałuże. Dodał, że próby rozmów 

z właścicielką zakładu, który znajduje się naprzeciwko i również korzysta z tego 

parkingu nie przyniosły żadnego efektu.  

Pan Wójt wyjaśnił, iż niejednokrotnie pytał właścicieli gruntów wymienionych powyżej o ich 

zamiary inwestycyjne, ale nigdy nie uzyskał jednoznacznych odpowiedzi. Nabyte 

nieruchomości traktują oni bardziej jako lokatę kapitału. Z punktu widzenia samorządu 

gminnego jest to własność prywatna i tylko od właścicieli zależy co z nią uczynią.     

2. Radny Piotr Kamiński: 

 zapytał na jakim etapie jest opracowanie planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu po byłym ZUKu w Spale? 

Pan Wójt odpowiedział, że plan został zablokowany w biurze Konserwatora Zabytków, 

nie ma osoby decyzyjnej i sprawa utknęła w martwym punkcie. Nie ma szefa delegatury 

i najprawdopodobniej trzeba będzie się udać do Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków. 

Jak udało sie ustalić próbuje się zmusić Gminę do przywrócenia w tym miejscu parku, tak jak 

miało to miejsce ponad 150 lat temu. Dodał, iż będzie czynił starania, by jednak przychylono 

się do koncepcji jaką przedstawił Urząd Gminy Inowłódz. 

 zapytał na jakim etapie jest sprawa ustawienia nadajnika sieci 

komórkowej w Zakościelu? 

Pan Wójt oświadczył, że przedstawiciel sieci PLAY ustnie poinformował, że ma zgodę na 

podpisanie umowy z Gminą Inowłódz w sprawie lokalizacji nadajnika na terenie pomiędzy 

Inowłodzem a Królową Wolą (na terenie zrekultywowanego wysypiska śmieci) a nie 

w Zakościelu. 
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 wnioskował o przygotowanie na kolejne posiedzenie Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego informacji nt. stawek jakie Gmina 

Inowłódz płaciła za przejęcie metra bieżącego przyłącza wodociągowego 

(od czasu kiedy Gmina zaczęła przejmować wodociągi). Poprosił 

radnych, by do kolejnego posiedzenia Komisji przemyśleli kwestię 

rozliczenia przejmowanych wodociągów, tak by można było opracować 

wspólne stanowisko w kwestii ustalenia stawki za metr bieżący 

wodociągu.  

3. Komisja Zagospodarowania Przestrzennego wnioskowała o dokładne 

wytyczenie granic działek gminnych nr 3319/1 i 3325/1 w Inowłodzu 

oraz ustalenie wszystkich właścicieli nieruchomości z nimi sąsiadujących 

a następnie przedłożenie tych informacji Komisji. Komisja zarekomendowała 

sprzedaż ww.  działek gminnych w przyszłości.   

 

4. Radny Zbigniew Niemiec : 

 ponownie wnioskował, by wyciąć zarośla rosnące wzdłuż drogi 

na Kolonię III w Brzustowie (przed wysypiskiem śmieci, po lewej 

stronie);  

 wnioskował o oznaczenie przepustów wzdłuż drogi na Kolonię III 

w Brzustowie (głównie tego na wysokości posesji Pana Kocha). 

Przepusty mają bardzo wysokie, betonowe murki i podczas mijania się 

dwóch pojazdów istnieje zagrożenie uderzenia w nie. Radny 

zasugerował, by ustawić w tych miejscach słupki odblaskowe. 

5. Radna Monika Drużdż wnioskowała o uzupełnienie ubytku w drodze powiatowej 

w Brzustowie, na wysokości posesji nr 25 i 26.  

6. Radny Roman Rodakowski: 

c) zapytał, dlaczego we wtorki, kiedy Urząd Gminy Inowłódz jest czynny do 

godziny 17.00, po godzinie 15.30 kasa jest nieczynna i przez to tak 

naprawdę nie można załatwić bardzo dużo spraw (np. uiścić opłaty 

za śmieci, uregulować należności podatkowych, należności za wodę). 

Dodał, że mieszkańcy zgłosili się do niego o interwencję w tej sprawie;  

d) zwrócił uwagę, że w Szkole Podstawowej w Brzustowie narożniki ścian 

wykończone są ostrymi, metalowymi listwami, które mogą stwarzać 

zagrożenie dla dzieci (również sceny na piętrze budynku, mają takie 

wykończenia).  Zapytał, czy nie powinny być one zastąpione jakimś 

innym, bezpieczniejszym materiałem?  

7. Komisja Oświaty wnioskowała o przygotowanie informacji na temat 

miesięcznych kosztów utrzymania instalacji fotowoltaicznych i pomp ciepła 

(opłat za energię elektryczną), które są zamontowane na budynku Publicznego 

Gimnazjum w Inowłodzu.  

8. Radny Janusz Wilkowiecki wnioskował o odświeżenie wszystkich „witaczy” 

Gminy Inowłódz.  

9. Pani Elżbieta Bernaciak wnioskowała o remont drogi obok Pana Szczota i drogi 

wjazdowej na osiedle „Górskie” w Liciążnej.  

 

Na zakończenie głos zabrał Pan Wójt, który poinformował, że trwają zebrania sołeckie 

poświęcone głównie rozdysponowaniu środków z funduszu sołeckiego na 2018 r. Podkreślił, 

że pragnie podziękować w tym miejscu sołtysom za ich sprawne przygotowanie 
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i przeprowadzenie. Następnie przekazał informację o złożeniu do Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej wniosku dotyczącego usuwania azbestu z terenu 

gminy. Poinformował również, że Gmina Inowłódz otrzymała dofinansowanie na instalację 

odnawialnych źródeł energii w indywidualnych budynkach. Dofinansowanie otrzymały 

33 wnioski. Lada dzień będzie podpisana umowa w tej sprawie i rozpocznie się montaż 

urządzeń. Pan Wójt zwrócił uwagę, że po raz pierwszy w historii Gminy taka inwestycja 

będzie przeprowadzona. Poinformował także, że w dniu 24 września br. odbył się wyjazd 

na koncert zespołu „Śląsk” a uczestniczyli w nim przedstawiciele podmiotów kulturalnych 

z terenu całej gminy. Na koniec Pan Wójt zaprosił wszystkich do udziału w „Powiatowym 

Święcie Ziemniaka w Brzustowie”, które odbędzie się w sobotę 30 września 

oraz w „Hubertusie Spalskim” zaplanowanym w dniach 7-8 października br.   

 

Ad. 16 

Pan Przewodniczący zamknął obrady XXXVII sesji VII kadencji Rady Gminy Inowłódz   

o godzinie 1445.        

 

 

 

          Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz 

 

               Wacław Chachuła 
 

 

Protokołowała: 

Małgorzata Mierzwa 


